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Ny placering av Nacka stationshus 

Liberalerna har i MSN lagt fram förslag om en ny placering av Nacka stationshus, 
som inte kan stå kvar på sin nuvarande plats, när Planiavägen ska ansluta till 
Värmdövägen och Saltsjöbanan därför behöver höjas upp. Intill järnvägen i höjd med 
Nacka kyrka och Ekudden föreslogs som ny placering. Att bevara det kulturhistoriskt 
värdefulla stationshuset anser Liberalerna vara av stor betydelse, inte minst med 
tanke på all planerad ny bebyggelse på Sicklaön. 
 
Efter yttrande från enheten för strategisk stadsutveckling framstår det som fortsatt 
angeläget att en ny lämplig plats beslutas samtidigt som en flytt fordrar beslut om 
insatser och planering, som ligger utanför MSN:s mandat. I det svar på det politiska 
initiativet som gavs till MSN föreslås Kyrkviksparken som tänkbar ny placering. 
Samtidigt pekas det på vilka fortsatta utredningar som krävs: 
 
• Tidplan, tillvägagångssätt och kostnadskalkyl för flytt. 
• Att med hjälp av nuvarande husägare, Trafikförvaltningen i Region Stockholm, se till 
att hyresgäster avflyttar.  
• Att stationshuset får plats i Kyrkviksparken jämte dagvattendammar och övriga 
funktioner.  
• Anpassning av plats för ny lokalisering inklusive ledningsanslutningar, angöring 
etcetera.  
• Interiör och exteriör anpassning av stationshuset för ny verksamhet bland annat 
med hänsyn till dess antikvariska värden.  
• Vilken typ av verksamhet som ska inrymmas i stationshuset  
• Framtida ägo- och driftsförhållanden. 
 
Liberalernas reaktion på tjänsteskrivelsens förslag till placering framgår av den 
anteckning vi fogade till protokollet:  
 
”Liberalerna uppskattar att vårt förslag fått ett positivt bemötande, så att Nacka 
stationshus kan bevaras. Den föreslagna placeringen i Kyrkviksparken kan passa, 
om stationshuset kan placeras där utan att en alltför stor del av parkmarken tas i 
anspråk. Det är också angeläget att huset får en funktion, och att bli ett parkcafé 
skulle kunna öka trivseln i parken. Denna övergripande planering ligger utanför 
MSN:s uppdrag, varför Liberalerna kommer att aktualisera ärendet hos 
kommunstyrelsen.” 
 
Det är angeläget att stationshuset inte placeras i Kyrkviksparken utan att man först 
har en översiktlig helhetsplanering av parken. Bevarande av träd och fria grönytor 
måste vägas in i beslutet.  
 
Liberalerna föreslår därför  
att kommunstyrelsen beslutar om skyndsamma utredningar enligt behoven ovan, då 
flyttningen av stationshuset sannolikt behöver ske inom kort. 
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